

## Styrelsemötesprotokoll

**Plats:** Hemma hos Ordföranden i Torup

**Tid:** TISDAG 9 Maj 2023

**Närvarande:** Bengt Persson (Ordf.)

Gudrun Hansson (kassör) Peter Nilsson(sekr)

Ingemar Kristensson Hans Malm

Kent Andersson Conny Nilsson



**Icke närvarande:** Hans Järvestam hade anmält förhinder.

### Adjungerad/inbjudna:

Magnus Nilsson från RF-Sisu

#### 1. **Mötets öppnande**

Ordförande Bengt Persson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

#### 2. **Dagordning**

Dagordningen godkändes för mötet.

#### 3. **Justeringsmän**

Till justeringsmän valdes Kent Andersson och Lennart Nilsson.

#### 4. **Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll från 4 April 2023 godkändes och lades till handlingarna.

#### 5. **Kallade personer;**

Magnus Nilsson från RF-Sisu var inbjuden och informerade om deras arbete och klubbens möjligheter till att få ekonomiskt stöd i olika satsningar.

Sisu ser väldigt positivt till ungdomsverksamhet men även senior 65+ verksamheter.

Då klubben vill anordna utbildningar och typ ungdomsverksamheter så ser han gärna en dialog med Sisu om ev ekonomisk stötning i dessa verksamheter.

Klubben framförde sina tidigare problem med Sisu som Magnus gärna hjälpte till att lösa så vi kan ha ett gott samarbete framöver.

#### 6. **Ekonomi, Kassarapport mm**

Kassör Gudrun Hansson förklarade att allt är under kontroll och redovisade aktuella siffror.

Ytterligare medlems avgifter fortsätter komma in.

#### 7. **Post och skrivelser samt inkomna rapporter**

- \* Mail har inkommit om att dörrarna på postering 3 och 4 har blåst sönder. Lennart tittar på detta under nästa tisdagsträning och ser vad som behöver göras och lagar om det är möjligt.
- \* Information om att ideella föreningar skall slippa onödigt höga kostnader vid omskytning av allmänna vägar vid tävlingar. Detta efter trafikverkets beslut från 1/1 2023 som sa att ideella föreningar skulle stå för dessa kostnader som oftast är höga.

## 8. Kommande aktiviteter och tävlingar mm

\*Racingskolan den 20 Maj på Sturup Raceway

\*Race4fun den 3/6 på Sturup Raceway.

\*Svensk-Dansk tävling den 17-18/6 på Sturup Raceway

- SM Asfaltssprint på Sturup med SMK som arrangör står för dörren den 1/7 2023. Planering pågår för fullt.

## 9. Miljöfrågor

Inget att rapportera.

## 10. Uppvaktningar 2021

Ordföranden Bengt Persson hanterar uppvaktningar.

## 11. Aktuellt från Svedala kommun

Klubben diskuterar med Svedala kommun om ev sponsring inför SM-tävlingen den 1/7.

## 12. Webb-sidan, klubbtskick, klubbinfo, Face-Book mm

Inget nytt att rapportera.

## 13. GDPR

Inget att rapportera.

## 14. Övriga frågor

- Fototävling togs upp till diskussion då det var några år sedan klubben hade en sådan senast.
- denna uppskattades och klubben ser över möjligheten att göra en ny tävling.
- Klubbens jubileum 2024 diskuterades och ev plats för detta lades fram, planeringen
- fortsätter framöver och vidare rapporter kommer i ärendet.
- SM-rallyt diskuterades då ett antal sponsorer har hittats och dessa skall faktureras.
- Hans Malm informerade ang. vansch till bärgningsflaket och skall se över detta.
- 

## 15. Kommande styrelsemöte 2023

- ONSDAG 7/6 2023 HEMMA HOS ORDFÖRANDEN.

## 16. Avslut

Ordförande tackar alla för bra diskussioner. Mötet avslutas.

Ordförande

Sekreterare

Justeras:

---

*Bengt Persson*

---

*Peter Nilsson*

---

*Kent Andersson*

---

*Lennart Nilsson*